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اميدوار به رشد تيم فوتبال ماشينسازي تبريز هستم

رئيس هيئت مديره باشگاه ماشينسازي دبيري تبريز ابراز اميدواري كرد؛ روند رو به رشد تيم فوتبال اين باشگاه در

بازيهاي ليگ دسته يك ادامه داشته باشد.

رئيس هيئت مديره باشگاه ماشينسازي دبيري تبريز ابراز اميدواري كرد؛ روند رو به رشد تيم فوتبال اين باشگاه در بازيهاي ليگ دسته
يك ادامه داشته باشد.

به گزارش خبرگزاري فارس از تبريز به نقل از روابط عمومي باشگاه فرهنگي ورزشي ماشينسازي دبيري تبريز، شهرام دبيري پس از
كسب نتيجه تساوي ماشينسازي در خانه فولاد نطنز اظهار داشت: ديدار با فولاد نطنز يك بازي بيرون از خانه براي ماشينسازي بود و

كسب نتيجه مساوي از اين بازي سخت ميتواند يك نتيجه خوب تلقي شود.
وي افزود: ماشينسازي در اين بازي نمايش خوبي از خود ارائه داد و توانست موقعيتهاي زيادي را روي دروازه ميزبان خلق كند و

حتي ميتوانست از اين بازي حداكثر امتيازات را نيز به دست آورد.
دبيري با بيان اينكه تيم ماشينسازي روندي رو به رشد در پيش گرفته است، خاطرنشان كرد: رفته رفته وضعيت تيم ماشينسازي بهتر

ميشود و من اميدوارم با تداوم روند رو به رشد و كسب چند نتيجه خوب، شرايط تيم در جدول ردهبندي بهبود يابد.
رئيس هيئت مديره باشگاه ماشينسازي دبيري تبريز در ادامه با اشاره به حضور مؤثر زوران اسميلسكي در رأس كادر فني تيم
ماشينسازي تصريح كرد: حضور سرمربي جديد در تيم سبب شده تا بازيكنان به لحاظ روحي رواني به سطح مطلوبي برسند و انگيزه

آنها براي رسيدن به پيروزي افزايش يابد.
دبيري ادامه داد: زوران اسميلسكي به لحاظ فني و انضباطي هم توانسته تأثير مثبتي روي تيم داشته باشد كه اين تأثير در دو بازي

گذشته تيم كاملاً مشهود بود.
وي در ادامه با بيان اينكه به احتمال زياد تيم در تعطيلات نيم فصل به اردو برود، بيان داشت: در صورتي كه كادر فني نياز ببيند پس از

اتمام بازيهاي نيم فصل اول، تيم راهي يك اردو ميشود.
رئيس هيئت مديره باشگاه ماشينسازي دبيري تبريز خاطرنشان كرد: همچنين براساس نظر كادر فني در فاصله بين دو نيم فصل،

اقدام به جذب نفرات مورد نياز براي تقويت خطوط سهگانه ميكنيم.

0 صفحه 1 | ITShams.ir - قدرت گرفته از پرتال شمس

http://tebyan-tabriz.ir/News/13553/

